

Title (en)
BOX MAKING APPARATUS AND METHOD.

Title (de)
SCHACHTELFERTIGUNGSSAPPARAT.

Title (fr)
APPAREIL A FABRIQUER DES BOITES EN CARTON ET PROCEDE.

Publication
EP 0326573 A1 19890809 (EN)

Application
EP 87906827 A 19871005

Priority
GB 8623896 A 19861004

Abstract (en)
[origin: WO8802306A1] Prior to the assembly of boxes made from blanks of corrugated board consisting of at least one layer of corrugated medium sandwiched between two outer liners, the thickness of the overlapping area of each blank at each side is reduced by means for conveying blanks (L1) in succession past cutting means comprising a first cutter (44; 144) for cutting through an outer layer of each blank to delineate a defined area which will overlap a similar area at an opposite edge of the blank when the blank is assembled into a box, and a second cutter (48; 148) arranged to cut away substantially the entire thickness of the corrugated board over the said defined area.

Abstract (fr)
Avant l'assemblage des boîtes réalisées à partir d'ébauches de carton ondulé constitué d'au moins une couche de support ondulé prise en sandwich entre deux revêtements extérieurs, on réduit l'épaisseur de la zone de chevauchement de chaque ébauche au niveau de chaque côté en faisant passer les ébauches (L1) successivement dans des moyens de coupe comportant un premier couteau (44; 144) destiné à couper à travers une couche extérieure de chaque ébauche pour esquisser une zone définie qui chevauchera une zone similaire au niveau d'un bord opposé de l'ébauche lorsque celle-ci sera assemblée pour en faire une boîte, et un second couteau (48; 148) destiné à enlever pratiquement l'épaisseur totale du carton ondulé sur ladite zone définie.

IPC 1-7
B31B 1/14; B31F 7/00

IPC 8 full level
B31B 1/14 (2006.01); B31F 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B31B 50/146 (2017.07 - EP US); B31B 50/20 (2017.07 - EP US); B31F 7/006 (2013.01 - EP); B31B 50/14 (2017.07 - EP)

Citation (search report)
See references of WO 8802306A1

Cited by
US7455214B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8802306 A1 19880407; DE 3786557 D1 19930819; DE 3786557 T2 19931223; EP 0326573 A1 19890809; EP 0326573 B1 19930714; FI 891589 A0 19890403; FI 891589 A 19890403; FI 92568 B 19940831; FI 92568 C 19941212; GB 8623896 D0 19861105; JP H02500828 A 19900322

DOCDB simple family (application)
GB 8700703 W 19871005; DE 3786557 T 19871005; EP 87906827 A 19871005; FI 891589 A 19890403; GB 8623896 A 19861004; JP 50617987 A 19871005